
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 619/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Γνωμοδότηση υπέρ της έγκρισης του 
προϋπολογισμού έτους 2005 του  Κέντρου 
Ευρωπαϊκών Μελετών Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 10 Οκτωβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-10-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2005 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 608/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 609/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Η. 
Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 612/2005 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 617/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησε ο κ. Α. Τσιάρας. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 628/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. Γαβρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 634/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης και αποχώρησε ο κ. Α. 
Γκαμπέσης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 4-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο  του Ν.Π. Δήμου Βέροιας Κέντρου Ευρωπαϊκών 
Μελετών με την αριθ. 2/2005 απόφασή του ενέκρινε τον προϋπ/σμό οικον. έτους 
2005. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 106, 198 και 203 του Π.Δ. 410/95 
«Δημοτικός και Κοινοτικός Κώδικας»  για τις αποφάσεις του διοικητικού 
συμβουλίου του Δημοτικού Ν.Π.Δ.Δ. που αφορούν  τον προϋπολογισμό, απολογισμό, 
τον Οργανισμό της Εσωτερικής Υπηρεσίας, τον Εσωτερικό Κανονισμό λειτουργίας 
κλπ.  απαιτείται και γνώμη του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Το Συμβούλιο οφείλει να εκδόσει απόφαση και να την υποβάλλει στον Γενικό 
Γραμματέα της Περιφέρειας, μέσα σε δεκαπέντε ημέρες αφότου περιήλθε στο Δήμο η 
απόφαση του διοικητικού συμβουλίου. 
 Η αρνητική γνώμη του Δημοτικού Συμβουλίου είναι υποχρεωτική για την 
αρχή που ασκεί την εποπτεία. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να γνωμοδοτήσει 
σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Ουσουλτζόγλου: Κε πρόεδρε, δεν χρειάζεται να σας πω ότι σε όποια 

διοικητικά συμβούλια δεν συμμετέχουμε …….. 
 Δήμαρχος:Υπάρχει μία εκκρεμότητα με την κα Ουσουλτζόγλου με την 
πρόταση που είχε κάνει  στις αρχές του καλοκαιριού. Είπε ότι δέχεται να ξαναμπούν 
στις επιτροπές και στα διοικητικά συμβούλια.  
 Πρόεδρος: Μίλησα με την κα Ουσουλτζόγλου, αναμένει την ψήφιση του 
κώδικα. Δικό μου λάθος που δεν σας ενημέρωσα.  
 Δήμαρχος : Δηλ. δεν ισχύει η πρόταση; 
 Πρόεδρος: Όχι. 
 Δήμαρχος:Ενημερώστε δεν το ξέρω.  
 Πρόεδρος: Μίλησα με την κα Ουσουλτζόγλου επί της τοποθετήσεως που 
έγινε τον Αύγουστο, και μου είπε αναμένεται η ψήφιση του κώδικα και επειδή η 
πρόταση αφορούσε όλες τις επιτροπές εκτός της Δημαρχιακής Επιτροπής και Δ.Σ., 
δεν επιθυμεί σε αυτήν τη φάση. Σας κάλυψα; Αρα  είμαστε στον Οκτώβριο, η ψήφιση 
του κώδικα αναμένεται το Δεκέμβριο, παραμένουμε σε αυτό το καθεστώς ως έχει. 
 Ουσουλτζόγλου: Έκανα κάποια γενναιόδωρη κίνηση κάποια στιγμή και είπα  
ότι είμαστε διατεθειμένοι να τα ξαναδούμε όλα τα πράγματα από την αρχή, αλλά να 
τα δείτε και σεις από την αρχή. Όταν εσείς μας λέτε να συμμετέχουμε στις επιτροπές  
αλλά όχι στη Δ.Ε. να μη βλέπετε τη διαχείριση, να μη βλέπετε τι κάνουμε, θα 
δεχτούμε να δούμε το θέμα από την αρχή αλλά για όλα τα ζητήματα, για τη Δ.Ε. 
πρώτιστα και μετά για τα υπόλοιπα. Εμείς κάναμε ένα μεγάλο βήμα μπροστά, 
αρνείστε πάλι και δείχνετε την πάγια λειτουργία σας.  
 Δήμαρχος: Δικαιώνομαι για άλλη μία φορά. Τους ασκούς του Αιόλου τους 
άνοιξε  η κα Ουσουλτζόγλου με την υποχρεωτική παραίτηση με την οποία ανάγκασε 
τους συναδέλφους να φύγουν από τα διοικητικά συμβούλια και από τις επιτροπές. 
Δική της η ευθύνη. 
 Γαβρίδης: Μας προσβάλει αυτό. 
 Πρόεδρος: Γιατί σας προσβάλει; Τι είναι που σας προσβάλει; 
 Δήμαρχος: Εντάξει προαιρετική ήταν η παραίτηση. Και η διαγραφή σας 
προαιρετική ήταν κε Γαβρίδη, δεν ήταν υποχρεωτική, όπως και η επαναφορά σας. 
Τους ασκούς του Αιόλου τους ανοίξατε σεις κα Ουσουλτζόγλου με την παραίτηση  
από τα συμβούλια και τις επιτροπές. Η Δ.Ε. και το προεδρείο εκλέγονται ανά 2 έτη 
στην αίθουσα με μυστική ψηφοφορία. Εκτός από αυτό, σε όποιο διοικητικό 



συμβούλιο σε όποια επιτροπή θέλετε να μπείτε, ανοιχτές οι πόρτες, μόνο που θέλω να 
είναι γραπτή η πρόταση , γιατί πάλι τα ίδια θα λέτε μετά από καιρό. Αν θέλετε να 
περιμένετε τον κώδικα περιμένετε τον κώδικα  για να έρθετε στα διοικητικά 
συμβούλια, κανένα πρόβλημα . 
 Ουσουλτζόγλου: Βεβαίως, γιατί τη δημοκρατία σ’ αυτό το Δήμο θα την 
επιβάλουν οι νόμοι, δυστυχώς εσείς είστε βαθιά αντιδημοκράτες. Είναι γνωστό. Ο κ. 
Δήμαρχος στον αντιδημοκρατισμό είναι ασυγκράτητος.  
 Πρόεδρος: Όταν ζητάτε το λόγο πρέπει να πείτε «κε πρόεδρε  εδώ ψεύδεστε». 
Ότι μου είπατε το είπα στο σώμα και το θέμα τελείωσε. Δεν συζητάμε συνολική 
επαναφορά, συζητάμε  σε όλες τις επιτροπές πλην Δ.Σ.  προεδρείου και Δ.Ε. Είπατε 
ότι  θα περιμένετε τον κώδικα.  

Δήμαρχος:Κε πρόεδρε, η Δημοκρατία είναι πράξη και  στάση ζωής,  όχι λόγια 
του αέρα. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου για έγκριση 
του προϋπολογισμού έτους 2005 του Κέντρου Ευρωπαϊκών Μελετών; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Λευκή ψήφο έδωσαν 9 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας. 
  Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 4-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2/2005 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου του νομικού 
προσώπου «Κέντρο Ευρωπαϊκών Μελετών», με την οποία ψηφίστηκε ο 
προϋπολογισμός εσόδων – εξόδων έτους 2005. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106, 198 και 203 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Γνωμοδοτεί υπέρ της έγκρισης του προϋπολογισμού εσόδων και εξόδων έτους 
2005 του νομικού προσώπου «Κέντρο Ευρωπαϊκών Μελετών» Δήμου Βέροιας, όπως 
καταρτίσθηκε και ψηφίστηκε από το Δ.Σ. του νομικού αυτού προσώπου του Δήμου 
με την αριθ. 2/2005 απόφασή του και που εμφανίζει σύνολο εσόδων 30.000,00 ευρώ, 
σύνολο εξόδων 28.800,00 ευρώ και αποθεματικό 1.200,00 ευρώ, όπως ειδικότερα 
εμφανίζονται στον οικείο προϋπολογισμό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  619 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Γουναράς Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-10-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


